
	[bookmark: _GoBack]SEO Description: Asian markets moved lower Thursday as the global volatility and weakness in equities hit the region.  European markets continued to decline as the technical correction in stocks there also continues.  U.S. markets recovered from early weakness to finish nearly unchanged after some positive news from St. Louis Federal Reserve president James Bullard.  Gold retreated modestly on the uptick in stocks and the USD, while oil made its best gains in three weeks as traders received assurances that there is not a problem with oversupply of the commodity.





Markets were broadly lower across Asia on Thursday as the global rout in equities hit the region.  The Nikkei in Japan saw the sharpest losses, falling by 2.22% by the close.  In Hong Kong, the Hang Seng also retreated by 1.03% and the Shanghai Composite on mainland China was off by 0.72%.  The Taiex in Taiwan and the South Korean Kospi fared somewhat better, lower by 0.25% and 0.37% respectively.  



Australian traders avoided the falling trend though, with the S&P/ASX 200 ending the session higher by 0.18%.  

European markets, which recently moved into technical correction levels, continued to fall as volatility ramped up as well.  After falling sharply early, European markets recovered late in the day on strength from Wall Street, with the Stoxx Europe 600 posting a loss of 0.43%, the CAC 40 in France lower by 0.54%, and the German DAX ending higher by 0.13% on a rally in the last hour of trading.  In London, the FTSE also experienced volatility as it moved lower by 2.2% intra-day before recovering and ending with a modest 0.25% loss.  



In the U.S., markets were lower at the open and it appeared that they would continue the selloff, but received positive news from St. Louis Federal Reserve president James Bullard that sent them off their lows.  The Fed president made a statement indicating he believes the Fed should continue their bond buying program beyond the October end.  While the news was positive, it wasn’t enough to engender large gains, and markets ended the day flat, though small caps outperformed and the Russell 2000 gained 1.27%.  Elsewhere, the S&P 500 added a slight 0.01%, the Dow fell 0.15%, and the Nasdaq was up by 0.05%.

The Euro ended the day mostly lower Thursday, though it pared a good deal of earlier weakness late in the session.  The Pound was broadly firmer as traders began to believe that recent losses for the British currency may have been overdone.  The USD was mixed, though it did show late day strength as investors in the U.S. began to move out of Treasuries and other safe haven assets.  The Yen softened in response to the pickup in risk taking behavior.  Gold declined modestly on the uptick in risk as well.  Oil fell early in the session, but found support later and finished the day with its best gains in three weeks.
	СЕО описание: В четверг азиатские биржи отреагировали падением индексов на глобальную волатильность и ослабление акций. Европейские биржи продолжили взятый ранее курс на снижение – из-за продолжающихся технических корректировок. Биржи США оправились от недавнего падения и после хороших новостей от президента Федеральной Резервной Системы Сент-Луиса Джеймса Булларда закончили торги без особых потрясений. Золото и американский доллар немного упали, продажи нефти дали хорошую прибыль – результат предоставленных трейдерам гарантий того, что избыток предложений не принесет проблем.
В четверг из-за снижения курсов по всему миру биржи Азии среагировали падением. Индекс Nikkei в Японии показал резкое снижение доходов, упав к закрытию биржевого дня на 2,22%. Индекс Hang Seng в Гонг Конге снизился на 1,03%, китайский индекс Shanghai Composite – на 0,72%. Тайваньский индекс Taiex и Южнокорейский Kospi показали лучший результат, снизившись на 0,25 и 0,37% соответственно. 
Австралийские трейдеры избежали падения, к концу сессии  индекс S&P/ASX 200 смог вырасти на 0,18%. 
Европейские биржи, использовав последние технические корректировки, продолжили демонстрировать волатильность цен. По итогам торгов на Уолл-Стрит европейские биржи, показав вначале резкое падение, к концу дня выровнялись: индекс Stoxx Europe 600 упал на 0,43%, французский индекс CAC 40 – на 0,54%, немецкий DAX буквально в последний час торгов повысился на 0,13%. В Лондоне индекс FTSE также показал нестабильность: после снижения на 2,2% он поднялся и к концу дня упал на 0,25%.  
В Штатах биржи начали день с падения, и если бы не заявление президента Федеральной Резервной Системы Сент-Луиса Джеймса Булларда о продлении закупок облигаций до ноября, пришлось бы снижать цены. Высоких доходов хорошие новости не спровоцировали, биржевой день закрылся спокойно, и лишь мелкие индексы капитализации порадовали ростом: индекс Russell 2000 увеличился на 1,27%. Что касается других индексов, немного вырос S&P 500 – на 0,01%, снизился Dow – на 0,15%, поднялся Nasdaq – на 0,05%.
Евро снизился к концу четверга, но по сравнению с ослаблением, зафиксированным в конце сессии, результат можно назвать сносным. Британский фунт в целом был стабилен, видимо, трейдеры почувствовали, что негативные последствия его колебаний преувеличены. Доллар показывал разные результаты, к концу дня усилился благодаря продажам казначейских облигаций и других безопасных активов американскими инвесторами. Йена смягчилась – сказалось рискованное поведение трейдеров. Золото немного упало в цене. Нефть в начале сессии упала, но благодаря поддержке к концу биржевого дня, показала лучший за последние 3 недели результат.




